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PROTOKÓŁ  NR VI/2010 

Z SESJI  RADY  GMINY  STOSZOWICE 

z dnia  09.09.2010r. 

Sala Konferencyjna Urzędu Gminy w Stoszowicach 

 
                                                                                                                                           

 
Godzina rozpoczęcia – 15.13 
Godzina zakończenia – 17.30 
 
Lista obecności radnych oraz sołtysów stanowi załącznik nr 1 i 2 do 
niniejszego protokołu.   

 
Radni nieobecni: 
 

 Ryszard Bernady 
 Małgorzata Gancarz-Rosół 
 Grzegorz Gancarz  
 Joanna Kupczak 
 Zbigniew Niczyj 
 Wiesław Płonka 
 Leonard Woronowicz 

 
Ad.1 
 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Cendrowicz – otworzył posiedzenie      
VI sesji Rady Gminy Stoszowice, powitał radnych, sołtysów oraz władze Gminy. 
Oświadczył, że zgodnie z listą obecności w posiedzeniu uczestniczy 8 radnych , co 
wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum 
pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał.   
 

Ad. 2 
 
Przewodniczący  Rady  Gminy  Pan  Janusz  Cendrowicz - zaproponował 

następujące osoby do Komisji Wniosków i Uchwał: 
 

  Henryk Marciniak  
  Elżbieta Wolnik 
  Paweł Gancarz 

 
W/w skład został przyjęty 8 głosami ”za” , przeciw - „0” , wstrzymało się  od głosu    
„ 0” 
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Ad.3 
 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Cendrowicz  - przystąpił do 

przedstawienia porządku  obrad. 

  

Proponowany porządek posiedzenia: 

 
1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Powołanie Komisji Wniosków i Uchwał. 

3. Przedstawienie i przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołów z posiedzeń: 

    - z dnia 23 czerwca 2010 r. 

    - z dnia 15 lipca 2010 r.  

5. Sprawozdanie Wójta Gminy Stoszowice. 

6. Omówienie projektów uchwał w sprawie: 

    - przyjęcia regulaminu świetlic wiejskich, 

 

    - wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego   

       trybu zawarcia umowy dzierżawy, 

 

    -  szczegółowego sposobu konsultowania z organizacjami  

       pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność                         

       pożytku publicznego projektów aktów prawa miejscowego w     

       dziedzinach dotyczących ich działalności statutowej, 

 

    -  wniesienia odpowiedzi na wniosek Wojewody Dolnośląskiego. 

 

7.  Interpelacje i zapytania. 

8. Zakończenie posiedzenia. 

                 
Poddany pod głosowanie porządek obrad  został przyjęty „ 8” głosami - „za”.   
  
 Ad. 4 

 
Przyjęcie protokołów z  posiedzeń sesji Rady Gminy. 
 
Protokół Nr IV/2010  z dnia 23 czerwca  2010 r. - został przyjęty 8 głosami „za”. 
 
Protokół Nr V/2010 z dnia 15 lipca  2010r. - został przyjęty 8 głosami „za”. 

  
 
Ad. 5 
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Wójt Gminy Marek Janikowski  - przedstawił sprawozdanie z działalności              
od ostatniej sesji: 

 
   
19.08.2010 – podpisano umowę na dofinansowanie przebudowy ulic w centrum 

Srebrnej Góry  ( tzw. Schetynówki) – kwota dofinansowania 720,000 zł, 

 
27.08.2010 – Gmina Stoszowice podpisała umowę z PKS S.A. Dzierżoniów na dowóz 

uczniów z terenu gminy do placówek oświatowych na podstawie zakupu biletów 

miesięcznych. Oferty złożyły 3 firmy i najtańszy był PKS z Dzierżoniowa, którego oferta 

była tańsza o ok. 50 tyś zł. Gmina zapłaci  150 tys zł, gdy w ubiegłym roku było            

300 tys. zł  Ponadto dzieci szkolne będą mogły bezpłatnie korzystać z kursów autobusów 

PKS z Dzierżoniowa również w weekendy. 

 

31.08.2010 – ogłoszono „ponownie” przetarg na budowę placu zabaw                          

w miejscowościach: Budzów, Lutomierz, Rudnica, Grodziszcze, Jemna, Żdanów   ( 

kolejny etap rozstrzygnięcia przetargu - 15 września 2010r. 

 

02.09.2010 – odbyło się spotkanie przedstawicieli Fundacji „Krzyżowa” dla 

Porozumienia Europejskiego, które promuje wymianę młodzieży. Udział w nim wzięli 

przedstawiciele Ministerstwa Edukacji z Drezna, władz Koenigstein oraz nauczyciele 

z Gimnazjum w Budzowie. Spotkanie dotyczyło złożenia wspólnego wniosku o unijne 

dofinansowanie międzynarodowej wymiany uczniowskiej .  

 

03.09.2010 – wyłoniono wykonawcę na realizację zadania "Budowa boiska 

wielofunkcyjnego w miejscowości Przedborowa"  - jest to firma Panpro Sport Paweł 

Prokopczuk, Marek Markowski z s. w Warszawie. Zadanie zostało dofinansowane ze 

środków unijnych. 
 

05.09.2010 r. -   w Kamieńcu Ząbkowickim  odbyły się  Dożynki Wojewódzkie            

i Diecezjalne. W trakcie  uroczystości  Gmina  Stoszowice otrzymała od  Stanisława 

Longawy Wicemarszałka Województwa Dolnośląskiego  podziękowania za pomoc dla 

powodzian z terenu Dolnego Śląska. Pan Wójt dodał , że  podziękowania należą się 

wszystkim  zaangażowanym z naszej gminy. 
 

06.09.2010 r. - Gmina Stoszowice podpisała umowę z firmą Moris Sport z s.                

w Warszawie  na wykonanie zadania "Budowa kompleksu boisk sportowych "Moje 

Boisko – ORLIK 2012"  w miejscowości Budzów, złożono wniosek do TFOGR-u  

o dofinansowanie przebudowy nawierzchni drogi -dojazdu do Orlika,.  

Termin zakończenia prac  30 listopada. 

 

07.09.2010 – ponownie ogłoszono przetarg na budowę   placu zabaw "Labirynt Św. 

Mikołaja w Mikołajowie", poprzedni został unieważniony z powodu  braku oferentów. 
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08.09.2010- odbyło się spotkanie z przedstawicielami firmy SI Power z s.                   

w Warszawie w  sprawie inwestycji  budowy farmy solarnej.   

 

Podpisano umowę z MSWiA na odbudowę nawierzchni ulicy Wąskiej w Srebrnej 

Górze ( kwota dofinansowania ok. 225,000 zł). 

 

Trwa postępowanie przetargowe w celu wyłonienia wykonawcy zadania pn. 

"Adaptacja części pomieszczeń Donjonu w twierdzy Srebrna Góra do funkcji  

muzealno -ekspozycyjnych" oraz wyłonienia inspektorów nadzoru inwestorskiego  

( termin 14 wrzesień 2010 r.  zakończenie grudzień 2011r.) 

 

Trwają roboty budowlane przebudowy nawierzchni ulicy Wąskiej oraz sieci 

oświetlenia ulicznego ul. Wąskiej i ul. Krętej  w Srebrnej Górze.  

 

Zakończono przebudowę nawierzchni dróg gminnych we wsiach Budzów ( uliczka  za 

zbiornikiem) oraz Stoszowice ( I etap drogi Stoszowice -Olbrachcie). 

 

Otrzymano zgodę od Ministerstwa Rolnictwa na odrolnienie 25 hektarów na strefę 

przemysłową aktywności gospodarczej, co oznacza, że na  25 ha gruntów można 

postawić każdej wielkości halę i prowadzić prawie każdy rodzaj produkcji. Będzie to 

od gminy wymagało działań pro rozwojowych czyli: uzbrojenia tej strefy( a to zajmie 

około 4 lata). Trzeba będzie zaprojektować i wytyczyć drogi ( będzie to musiało 

nastąpić w porozumieniu z właścicielami gruntów, ponieważ wszystkie tereny, poza 

drogami gminnymi są na tym obszarze prywatne).  
 

Następnie Pan Marek Janikowski Wójt Gminy - przedstawił  ranking sporządzony  

w Urzędzie Marszałkowskim z którego  wynika, że wśród 26 powiatów nasz jest na 8 

miejscu. Wśród gmin miejsko- wiejskich na I miejscu jest Bardo, które jest również na 

3 miejscu w kraju, Ząbkowice Śląskie są na 45 miejscu, na 54 miejscu są Ziębice, a na 

ostatnim miejscu Złoty Stok. Wśród gmin wiejskich  na 10 miejscu jest gmina 

Stoszowice, jest to duży sukces i zasługa między innymi radnych. Zaznaczył, że nie 

ma w nim ujętych środków, które zdobyła spółka Srebrnogórska na projekty wodno - 

kanalizacyjne wsi - jest to kwota  ok. 4 mln. zł.( jakby  doliczyć w/w kwotę to 

bylibyśmy na 5 miejscu). W sumie razem ze środkami Spółki srebrnogórskiej udało 

się pozyskać 21 mln zł.   Dodał, że  Ciepłowody są na 41 miejscu, a Kamieniec 

Ząbkowicki jest na  3 od końca, czyli na 76 miejscu.  

 

Na zakończenie swojego wystąpienia Pan Marek Janikowski Wójt Gminy  

podziękował Jerzemu Zając – sołtysowi , Radzie Sołeckiej miejscowości Lutomierz 

wszystkim , którzy pomagali w organizacji dożynek gminnych w Lutomierzu. 

Zdaniem Wójta były to dotychczas, najlepsze dożynki od początku do końca 

zorganizowane przez samych mieszkańców. 

 
Ad. 6 
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Przewodniczący  Rady  Gminy Janusz  Cendrowicz - przystąpił do omówienia  
projektów uchwał w sprawie: 

                                                                              
  przyjęcia regulaminu świetlic wiejskich. 

 

Marek Janikowski Wójt Gminy – poinformował, że na zebraniach wiejskich 

padła propozycja opracowania regulaminu świetlic wiejskich. Po ustaleniach z 

sołtysami zarządzenie Wójta w sprawie opłat będzie obowiązywać od    

01.01.2011 r..Wszystkie ustalenia. będą konsultowane z sołtysami. Środki, które 

będą wpływały na konto urzędu będą wracały na poszczególne świetlice , po 

odjęciu kosztów stałych tj. ( prąd, woda, energia). Do ustalenia z sołtysami 

pozostaje sprawa tzw. świetlicowych. Natomiast do kompetencji Rady Gminy 

należy podjęcie uchwały określającej zasady i tryb korzystania z gminny 

obiektów  i urządzeń użyteczności publicznej.  

 

Radny Paweł Gancarz – zapytał czy regulamin, paragraf  po paragrafie był 

omawiany  z sołtysami?.  

 

Marek Janikowski Wójt Gminy – odpowiedź „ nie” sołtysi zasugerowali o 

opracowaniu w/w regulaminu, który pozwoli działać radzie sołeckiej na 

określonych zasadach. Natomiast został on przygotowany przez pracowników 

urzędu przy konsultacji z radcą prawnym.   

 

Radny Paweł Gancarz – poinformował, żeby projekt regulaminu skonsultować 

z sołtysami- są obawy mieszkańców , że środki, które  będą wpływały ze 

świetlic  do wspólnej kasy i nie będą  trafić do małych miejscowości.   

 

Marek Janikowski Wójt Gminy – stwierdził, że nie jest intencją gminy, żeby 

przedsiębiorczym miejscowościom zabierać środki za zorganizowanie imprez. 

Natomiast , jeżeli osoba prywatna będzie wynajmować świetlicę musi zawrzeć 

umowę z gminą i rozliczyć się z gminą. 

 

Radny Paweł Gancarz – dodał, że rady sołeckie mają doświadczenie                

z przekazywaniem środków na  fundusz sołecki – jeżeli  będą one wypłacane w 

podobny sposób – to mieszkańców zniechęci do dalszej pracy. 

 

Marek Janikowski Wójt Gminy – przekazywanie środków na fundusz sołecki 

jest  inną sytuacją. W roku 2009 była to kwota 41.000.00 zł. , a w 2010 r. kwota 

161.250, 42 zł – gdzie znacznie obciążyło  budżet (do tego długa zima 

spowodowała, że wszystkie środki  na drogi w funduszu sołeckiego zostały 

wykorzystane). Dodał, że w drugiej połowie października – listopada zostaną 
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uruchomione środki na w/w fundusz ( część środków z funduszu sołeckiego 

zostały zrealizowane np.  wykonano klimatyzację w Przedborowej). 

 

Rada Anna Gołdyn – sugerowała, żeby w projekcie uchwały był „zapis” 

mówiący, że kwota przekazana na konto urzędu, będzie wracała w tej samej 

wysokości  do danej miejscowości.       

 

Radca Prawny Marek Ociepa – poinformował , że przegotowując w/w 

regulamin wzorował się na  uchwałach , które funkcjonują na terenie 

województwa. Wprowadzenie w/w zapisu spowoduje nielegalność uchwały 

przez Nadzór Wojewody. Zdaniem Radcy dodanie w § 2 pkt 2 słów „po 

przeprowadzeniu konsultacji z radą sołecką danej miejscowości może 

spowodować  - unieważnienie uchwały. Odnosząc się do wypowiedzi Radnej 

Anny Gołdyn  najlepiej zapis umieścić  w zarządzeniu Wójta, a nie w uchwale.    

 

Radny Tadeusz Kowalczyk – zapytał , czy kaucje za świetlice będą 

jednakowe. 

 

Marek Janikowski Wójt Gminy  - poinformował, że to jest w gestii  sołectwa 

jaka będzie wysokość  kaucji. 

 

Radny Henryk Marciniak – uważa, że uwarunkowania prawne są konieczne, a 

w/w kontrowersje można uregulować w regulaminach  poszczególnych świetlic      

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Cendrowicz – uważa, że na pewno 

będzie to uregulowane przez wójta wspólnie z radami sołeckimi. 

 

Sołtys Miejscowości  Elżbieta Szopian – zapytała, jaka będzie  rola opiekuna 

świetlicy. 

 

Marek Janikowski Wójt Gminy – wyjaśnił, że będzie zajmować się świetlicą , 

jej wynajmem itp. , ale opiekun nie będzie pobierał pieniędzy  i wpłacał do 

gminy tylko wynajmujący będą wpłacać na konto urzędu.   

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Cendrowicz - poinformował, że 

każdy radny wyrazi swoje zdanie poprzez  głosowanie.    

 

Uchwała Nr VI/36/2010 z dnia 9 września 2010 r. w sprawie przyjęcia 

regulaminu świetlic wiejskich – została przyjęta 6 głosami  „za”, przeciw 

„0” , wstrzymało się od głosu     „2 „ osoby. 
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 wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego  trybu 

zawarcia umowy dzierżawy. 

 

Krzysztof Niebora - Zastępca Wójta – poinformował, że Ferdynad Dragulski 

zwrócił się z prośbą o wykupienie lub wydzierżawienie na okres 10 lat  części  

działki numer 418 i części działki numer 419 położonej w miejscowości 

Lutomierz. 

 

Jerzy Zając - Sołtys Miejscowości Lutomierz – poinformował, że Rada 

Sołecka wyraża zgodę na zawarcie umowy dzierżawy na okres 10 lat 
 

Radny Paweł Gancarz – zapytał, czy w/w droga  jest użytkowana przez innych 

mieszkańców?. 
 

Jerzy Zając - Sołtys Miejscowości Lutomierz – wyjaśnił , że przy regulacji  

zostało przesunięte koryto rzeki i  w/w  droga nie istnieje, a mieszkańcy z terenu 

nie korzystają.  

 

Uchwała Nr VI/37/2010 z dnia 9 września 2010 r. w sprawie wyrażenia 

zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego  trybu zawarcia umowy 

dzierżawy – została przyjęta 8 głosami  „za”, przeciw „0” , wstrzymało się 

od głosu    „0 „.  

 

 szczegółowego sposobu konsultowania z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego projektów aktów prawa miejscowego                  

w dziedzinach dotyczących ich działalności statutowej. 

 

Krzysztof Niebora - Zastępca Wójta – poinformował , że z uwagi na 

nowelizację w/w ustawy dokonaną na podstawie ustawy z dnia 22 stycznia 2010 

r. o zmianie ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie oraz 

niektórych innych ustaw, uchwalenie przez organ rocznego lub wieloletniego 

programu współpracy z organizacjami pozarządowymi winno być poprzedzone 

konsultacjami z tymi organizacjami. W związku z powyższym, podjęcie 

niniejszej uchwały jest zasadne i konieczne.  

 

Uchwała Nr VI/38/2010  z dnia 9 września 2010 r. w sprawie szczegółowego 

sposobu konsultowania z organizacjami pozarządowymi i innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność  pożytku publicznego projektów 

aktów prawa miejscowego        w dziedzinach dotyczących ich działalności 

statutowej  – została przyjęta 8 głosami  „za”, przeciw „0” , wstrzymało się 

od głosu    „0 „.  
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 wniesienia odpowiedzi na wniosek Wojewody Dolnośląskiego. 

 

Radca Prawny- Marek Ociepa – poinformował, że na ostatniej sesji została 

złożona z opóźnieniem odpowiedź na skargę Wojewody Dolnośląskiego na 

uchwałę w sprawie ustalenia górnej stawki opłat za usługi w zakresie usuwania, 

wywozu i unieszkodliwiania odpadów komunalnych. Z przyczyn 

organizacyjnych w/w odpowiedź na skargę nie została wysłana w terminie.       

W konsekwencji wojewoda  złożył do sądu wniosek o ukaranie  Radę Gminy.  

Marek Jankowski – Wójt Gminy Stoszowice - poinformował, że jeżeli 

jakakolwiek  konsekwencja finansowa będzie w stosunku do gminy to skutki  

finansowe poniesie   pracownik  - trzykrotnego wynagrodzenia.  

   

Uchwała Nr VI/39/2010  z dnia 9 września 2010 r. w sprawie  wniesienia 

odpowiedzi na wniosek Wojewody Dolnośląskiego – została przyjęta 8 

głosami  „za”, przeciw „0” , wstrzymało się od głosu    „0 „.  

 
Ad. 6 

 

Interpelacje i zapytania. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Cendrowicz – przedstawił 

realizację wniosków i interpelacji z poprzedniej sesji, co stanowi załącznik Nr   

3 do niniejszego protokołu.  

Pani Elżbieta Wolnik Przewodnicząca  Komisji Wniosków i Uchwał 

przedstawiła wniosek Radnej Zofii Krężołek -Kowalska : 

 

1. Uzupełnienie ubytków i wałowanie garbów na drodze objazdowej ( 

Ogrodowa ) w miejscowości Srebrna Góra. 

 

Janusz Cendrowicz – Przewodniczący Rady Gminy – przedstawił  pismo 

Pani Krystyny Patralskiej w sprawie  przydziału mieszkania w lokalu 37 m. 20 

w miejscowości Stoszowice, co stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu 

 

Elżbieta Szopian – sołtys miejscowości Stoszowice - zapytała jaki jest status 

prawny w/w mieszkania. 

          

Krzysztof Niebora – Zastępca Wójta – poinformował, że wskazany przez 

Panią Krystynę Patralską lokal nr 37 m. 20 jest wynajmowany przez Panią 

Małgorzatę Kowalczyk, która posiada umowę najmu. W terminie reguluje 
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czynsz, ale ze względu na kłopoty finansowe  na chwilę obecną nie zamieszkuje 

w w/w lokalu. 

Ponadto osoba, która jest właścicielem lokalu mieszkalnego lub domu nie może 

ubiegać się o lokal komunalny.   

 

Elżbieta Szopian – sołtys miejscowości Stoszowice -czy synowie Pani 

Patralskiej , byli wzywani na Komisję AA. 

 

Krzysztof Niebora – Zastępca Wójta – byli wzywani kilkakrotnie i na jedno 

posiedzenie się wstawili. Można wystąpić z wnioskiem do sądu o przymusowe 

leczenie , tylko sam zainteresowany musi wyrazić zgodę. 

 

Elżbieta Szopian – sołtys miejscowości Stoszowice  - prosiła, żeby w/w sprawę 

nie zamykać. 

 

Pani Grażyna Grycaj - sołtys miejscowości  Jemna – stwierdziła, że z 

Rudnicy do Jemnej jest pięknie zrobiona droga , ale powiat nie pomyślał o 

wykopie rowów i po intensywnych opadach deszczu wszystka woda ( od Pani 

Grycaj) płynie środkiem drogi . 

 

Marek Janikowski Wójt Gminy – poinformował, że „prawdopodobnie „Firma , 

ma cofnąć gwarancję na w/w drogę, jeżeli powiat w ciągu 2 miesięcy nie 

wykopie rowy. 

 

Pani Grażyna Grycaj - sołtys miejscowości  Jemna -  zasugerowała, że są 

kopane rowy na drodze  w Budzowie   w kierunku Jemnej, ale brak jest 

przepustów i  przy nadmiernych opadach woda niszczy drogę.  

 

Marek Janikowski Wójt Gminy – stwierdził , że do wykonawcy, który 

remontuje drogę główną jest obowiązek wyremontować wszystkie zjazdy na 

drogi boczne.  

 

Marek Janikowski Wójt Gminy– prawdopodobnie  przepusty były zakopane i 

nikt nie skosztorysował. 

 

Marek Janikowski Wójt Gminy – jest to kolejny temat do interwencji. 

 

Pani Grażyna Grycaj - sołtys miejscowości  Jemna – zapytała czy były 

wystąpienia w sprawie usunięcia akacji która leży w korycie rzeki w 

miejscowości Jemna.  

 



10 

Marek Janikowski Wójt Gminy – pismo zostało wysłane. W trakcie rozmowy 

telefonicznej poinformowano, że Zarząd Melioracji w Kłodzku nie posiada 

środków, a odszkodowanie gmina może uzyskać od skarbu państwa. 

 

Radny Paweł Gancarz -  poinformował, że droga w miejscowości Stoszowice  

(tzw. uliczka) w kierunku Olbrachcic – została zrobiona, ale nie  przewidziano 

wykonania  przepustów i odwodnień.    

 

Marek Janikowski Wójt Gminy – stwierdził, że przepusty są co 100 – 200 m, 

studzienki i rowy  są pozapychane. Dodał, że mieszkańcy nie dbają o tą 

strukturę, którą mają przy posesjach. 

 

Radny Paweł Gancarz – zapytał czy odtworzenie rowów jest obowiązkiem 

mieszkańców? 

 

Marek Janikowski Wójt Gminy – odpowiedział, że nie , ale rowy zastały 

zapuszczone przez mieszkańców. 

 

Radny Paweł Gancarz – zapytał czy będzie robiona dalsza część w/w drogi. 

 

Marek Janikowski Wójt Gminy – droga  jest zaprojektowana, ale wszystko 

będzie zależało od możliwości budżetowych.  

 

Janusz Cendrowicz - Przewodniczący Rady Gminy – zauważył , że są też 

inne miejscowości, gdzie dzieci chodzą po kolanach w błocie. 

 

Radny Paweł Gancarz – poinformował , że świetlica w Stoszowicach została 

uroczyście otwarta 1 września br. w związku z powyższym dlaczego została 

zabroniona  organizacja dożynek wiejskich . 

 

Elżbieta Szopian - sołtys miejscowości – Stoszowic – zasugerowała, żeby wójt 

całość sprawy wyjaśnił  mieszkańcom Stoszowic.  

 

Marek Janikowski Wójt Gminy – poinformował  panią Elżbietę Szopian , że 

ze względów techniczno – etycznych nie toleruje, takich zachowań i działań, 

żeby  na mieniu gminnym robić  kampanię wyborczą.   

 

Radna Zofia Krężołęk – Kowalska – poinformowała , że droga przy ulicy 

Ogrodowej jest coraz w gorszym stanie. Stan nawierzchni i poboczy zagraża 

bezpieczeństwu i grozi katastrofą. Dodatkowo jest to również trasa, którą do 

szkoły poruszają się dzieci  
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 Powinien tam obowiązywać zakaz jazdy dużych ciężarówek.  

Radny Kazimierz  Gądek  - zasugerował, że w każdy piątek miała być ekipa 

z walcem celem  usuwania  garbów i zasypywania wyrw w nawierzchni. 

    

Radna Zofia Krężołęk – Kowalska – zwróciła uwagę, że mur oporowy w 

Srebrne Górze  przy ulicy Letniej  mocno popękał, został podkopany na całej 

długości , tak że miejscami ,,wisi,, i grozi to katastrofą budowlaną.    

 

Elżbieta Szopian - sołtys miejscowości – Stoszowic – prosiła o monitowanie, 

wycięcie drzew na drodze powiatowej między Stoszowicami a Ząbkowicami.   

 

Jarosław Płonka - sołtys miejscowości Budzowa – poinformował , że na 

drodze w kierunku cmentarza zatkany jest mostek. 

 

Radna Anna Gołdyn – poinformowała, że zachodzi konieczność naprawy 

nawierzchni drogi powiatowej w Przedborowej ( która się rozjechała) – jest to 

odcinek drogi koło Pani Jurkowskiej. 

 

Ad. 7  

  Zakończenie VI sesji Rady Gminy Stoszowice. 

 

    Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy               

Pan Janusz Cendrowicz ogłosił zakończenie V sesji Rady Gminy. 
 

 
 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokół sporz J.B. 

 

 

 
 

 

                                                                        
 
 


